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Politický život má spoustu skrytých momentů, které je třeba řádně analyzovat, abychom pochopili, co
se děje a co lze očekávat.

Ukraina.ru o tom řekl Nikolaj Starikov, spisovatel, publicista, člen ústřední rady socialistické strany
Spravedlivé Rusko – za pravdu.
– Nikolaji Viktoroviči, letošní rok byl plný akcí všeho druhu, zdá se mi, že tak neobvyklý rok
v naší novodobé historii ještě nebyl. souhlasíte s tím? Co je z vašeho pohledu hlavním
výsledkem odcházejícího roku?
– Samozřejmě rok, což bylo málo, to je pravda. Zdá se mi, že hlavní událostí roku 2022 je speciální
vojenská operace a pád všech možných fíkových listů v ekonomice, politice ve vztazích mezi státy, v
mezinárodním právu, které jen existovalo.
Najednou všichni rychle uschli, odpadli a zdá se, že jsou všichni dokonce hrdí, že tohle už není a že
se to prý nikdy nestalo. Takže nastal okamžik pravdy. Zdá se mi, že je to hlavní hlavní událost roku,
kterou odjíždíme.
– V tomto roce byla velmi často připomínána vámi respektovaná věta ruského císaře
Alexandra III., že Rusko nemá spojence – pouze armádu a námořnictvo. Pravda, někteří
ještě přidali – „armáda, námořnictvo a speciální služby“. Nakolik je tato fráze v současné
situaci pravdivá, a na koho se přesto může Rusko spolehnout?
– Zdá se mi, že je to dobrý důvod připomenout si Alexandra III., moudrého suveréna naší
podceňované historie, a citovat tento citát celý, je mnohem obsáhlejší, než by se z těchto dvou frází
mohlo zdát.
Vypadá to takto: „Rusko má jen dva spojence – svou armádu a námořnictvo,” řekl suverén, ale
zároveň dodal. „Obávají se naší nesmírnosti, při první příležitosti proti nám všichni zvednou zbraně.”
Mluvil o těch, kteří se snažili nazývat spojenci Ruska. Takže skutečně speciální služby, námořnictvo,
armáda, vlastně to je mocenská složka našeho státu, to je jediný spojenec Ruska, který opakovaně
zachraňoval, pomáhal, vytahoval Rusko z nejtěžších situací v naše historie.
Proto všichni, kdo kdysi chtěli a pravděpodobně i nyní chtějí zničit ruský stát, začali vždy v roce
1917, počínaje únorem, v roce 1991, ničit přesně toto – armádu, speciální služby, námořnictvo.
Takže zárukou silného Ruska je obecně tento recept předal náš císař. Je třeba udržovat
bojeschopnost armády na nejvyšší úrovni, popularizovat brannou povinnost, a to dává odpověď na
mnohé otázky. Potřebujeme ve škole takový předmět, jako je základní vojenský výcvik?
Ano, samozřejmě, potřebujeme to, protože se jedná o popularizaci našich ozbrojených sil a nejen
proto, že se naše dívky a chlapci poprvé naučí rozebrat útočnou pušku Kalašnikov a naučí se, co
dělat, když dojde k jadernému výbuchu vlevo nebo vpravo. Ale je to právě láska k armádě, která u
každého z nás občas někde dřímá a občas se díky bohu probudí.
– Celý rok byl nabitý událostmi, stejně jako prosinec. Rok 2022 se chýlí ke konci, do konce
roku zbývá pár dní, ale přesto vidíme téměř současně návštěvy Zelenského ve Spojených
státech a Dmitrije Medveděva v Číně. Ve svém telegramovém kanálu jste napsal, že “to
nemůže být náhoda. Je to viditelný důkaz probíhajících tektonických posunů ve světové
politice a ekonomice. Důvody těchto změn jsou hluboké, zvláštní vojenská operace Ruska
byla pouze spouštěčem těchto změny, které jsou dávno očekávané a v roce V každém
případě by k nim došlo o něco později a o něco méně zřetelně.
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Začněme Medveděvovou návštěvou Číny. Letošní rok začal návštěvou ruského prezidenta
Vladimira Putina v Číně. Navíc nyní zaznělo poměrně dost zajímavých prohlášení. Jak
spolehlivá může být Čína v současné situaci naším spojencem?
– Naše armáda a námořnictvo jsou samozřejmě mnohem spolehlivějšími spojenci, ale zde se jim Čína
pravděpodobně nesnaží konkurovat.
Věnujme pozornost časové shodě dvou návštěv a obě byly náhlé, nikdy neohlášené, nic jsme o nich
nevěděli. A najednou se probudili, Medved s delegací… tomu se říká delegace Jednotného Ruska v
Pekingu a Zelenskij letí americkým vojenským letadlem k americkým politikům, za americké peníze a
americké zbraně. Tady je takový „nezávislý prezident“.
Je jasné, že to není jen náhoda, že tady jsou určité geopolitické šachy, ale kdo udělal první tah, kdo
druhý? Jak velká je tam simultánnost? To teď nevíme, můžeme jen spekulovat.
Co nám bylo řečeno o návštěvě Dmitrije Anatoljeviče Medveděva? Že se jedná o stranickou návštěvu,
že vládnoucí strana Ruska přijela do vládnoucí strany Číny, což je dobré a úžasné, a že Medveděv
jako by předal poselství ruského prezidenta Si Ťin-pchinga.
To znamená, že to v jistém smyslu vypadá jako poštovní holub, ale nemyslím si, že delegace letěla do
Číny jen kvůli ní. Jistě byla projednávána i řada dalších otázek, které nelze z mnoha důvodů
projednat po telefonu jiným komunikačním prostředkem.
Komunikace proto samozřejmě probíhala, ale nebyli jsme o ní informováni a obávám se, že v nejbližší
době nebudou hlášeni, to se po čase dozvíme někde dodatečně.
V každém případě jsou kontakty na vysoké úrovni mezi Čínou a Ruskem velmi důležité a rád bych
upozornil, že Si Ťin-pching je poměrně zaneprázdněný člověk, který dostatečně šetří svůj čas, a
proto je komunikace nikoli s prezidenty, nikoli s hlavami států poněkud atypický postup, který pro Si
Ťin-pchinga probíhá.
Přichází německý kancléř – hodinu a půl s ním mluví a on odletí, ale tohle je německý
kancléř. Nemyslím si, že kdyby se Strana zelených nebo vládní koalice Semafor rozhodly vyslat
vlastní delegaci z Německa do Pekingu – nemyslím si, že by Si Ťin-pching měl čas s nimi mluvit.
Proto samotná skutečnost příjezdu delegace z Ruska pod takovou omáčkou a její přijetí nejvyšším
představitelem Číny nám mnohé napovídá.
– A Si Ťin-pching řekl, že Čína je připravena přiblížit se Rusku v zájmu spravedlivějšího
globálního vládnutí. Také jsme letos viděli společná vojenská cvičení Ruska a Číny a také
jsme viděli prohlášení Spojených států amerických, že Rusko i Čína jsou hlavními zeměmi,
které představují hrozbu pro Spojené státy americké. A přesto, co očekávat od Číny v
kontextu jak tchajwanské krize, tak konfrontace se Spojenými státy?
– Nejprve bych rád poznamenal, že námořní cvičení Ruska a Číny stále probíhají, to je dobré, pojďme
trénovat. Za druhé si myslím, že Peking neprovede žádné násilné akce proti Tchaj-wanu, bez ohledu
na to, jak ho Američané tlačí.
Ve skutečnosti byl příjezd Nancy Pelosiové medializovanou provokací, která by na nervy, na pokraji,
možná měla přimět Číňany k nějaké rozhodné akci.
Peking tuto provokaci nekoupil, ale Američané se neunaví strháváním nových provokací. Co čteme v
americkém tisku? Doslova všechny zbraně byly odeslány na Ukrajinu – v popelnicích americké vlasti
nezůstalo nic. To znamená, že ani Tchaj-wan nic nedostane.
Co čteme mezi řádky? Vážení čínští komunisté! Teď je nejideálnější možnost, jak tchajwanskou
otázku vyřešit silou, protože my, Američané, bychom vás rádi rozmazlili a něco poslali, ale
nemůžeme – nic nemáme.
Zdá se mi, že taková nepříliš mazaná provokace, do které se Čína pravděpodobně nehrne.
Pokud jde o vztahy mezi Ruskem a Čínou, ano, pojďme se sblížit, pojďme obchodovat. Zde bychom
rádi viděli, jak Čína zaujme nezávislejší pozici od Spojených států.
Vidíme, že některé čínské společnosti začínají dodržovat americké sankce a řeší své vnitřní čínské
problémy. Podmíněně – firma X dostane v Evropě velkou objednávku na nějaké zařízení a v tu chvíli
začne zavírat obchody tady v Rusku, protože ten kontrakt v Evropě je pro ni mnohem důležitější a v
Rusku se chystá dodávat nějaké zbylé šedá schémata.



To vše, jak se říká, je nedůstojné velmoci, kterou se Čína již v ekonomice fakticky stala, ale nyní se jí
stává v některých jiných aspektech.
Proto bychom rádi viděli větší nezávislost na americké pozici od našich čínských partnerů.
– Letos se odehrálo ještě několik důležitých událostí, do vlasti se vrátil především Viktor
Bout, který si odpykával trest v americkém vězení a byl čtrnáct let za mřížemi.
Pamatujeme si, jak aktivně jste se podílel na jeho osudu a kolik jste udělal pro to, aby se
vrátil do Ruska. Předtím se také letos podařilo vrátit ruského pilota Konstantina Jarošenka,
který byl v roce 2010 odsouzen americkým soudem. V amerických věznicích přitom podle
ruského ministerstva zahraničí zůstává 60 lidí nespravedlivě odsouzených. Co je třeba
udělat pro vrácení zbytku a jak je to reálné?
„Zákon se musí přísně dodržovat. Co to znamená? To znamená, že pokud se občan Spojených států
amerických dopustí trestného činu na území Ruské federace, musí být zadržen, souzen, pokud tento
trestný čin spáchal, a poté můžete zahájit výměnné řízení, protože šedesát lidí je skutečně hodně,
pak je tu další cesta, jako Američané ukázali, že spravedlnost v této oblasti prostě neexistuje.
Co se týče mého podílu na vydání Viktora Bouta, ten je mírně řečeno nesmírně skromný a ani bych o
něm nezačal mluvit. Hlavní je samozřejmě manželka Viktora Bouta, jeho příbuzní, kteří neúnavně,
bez ztráty naděje bojovali za jeho propuštění téměř 15 let.
S kolegy jsme se jim nějakým skromným způsobem snažili pomoci hlasem veřejnosti. A samozřejmě
nakonec Rusko vzalo tuto otázku vážně a Viktor Bout byl volný.
Připomenu vám, že v době, kdy byl Bout ve vězení, si myslím, že byly příležitosti a byli Američané,
kteří se dopustili přestupků, ale pak jsme si řekli, že bychom se možná mohli dohodnout jinak,
přátelsky.
Ale dokud budeme chovat takové iluze, naši občané budou ve vězení v USA a my se budeme
donekonečna ospravedlňovat před fiktivními obviněními Washingtonu a jeho různých
spojenců. Musíte na ně být tvrdší. Nevyzývám k žádným neprávním krokům, ale jen musíme být
tvrdší v hájení zájmů naší země a každého našeho občana.
Pravděpodobně z těch šedesáti lidí, které jste zmínil, nejsou všichni úplně nevinní. Nevím to jistě, ale
podle teorie pravděpodobnosti s největší pravděpodobností. Ale pokud se mezi šedesátkou občanů
najde alespoň někdo, jako Viktor Bout, který si odpykává trest na základě vykonstruovaného
obvinění, koho se v podstatě snažili přesvědčit, aby zradil vlast, je naší svatou povinností toho
člověka odtamtud dostat. , zvláště pokud je těchto lidí několik desítek.
– Kdo je vítězem letošního ročníku a kdo nejvíce ztratil?
Letošním vítězem je Argentina. Zdá se mi, že je to zcela zřejmé a nejvíce ztratila Francie. Pokud vy i
já přecházíme na sportovní terminologii, ale zdá se mi, jaký je rozdíl mezi politickým rokem a
sportovním?
Je zde možnost shrnout. Argentina se stala mistrem světa, určitá etapa ve vývoji fotbalu je
završena. Začíná další kvalifikační kolo, ale jeho výsledky se budou sčítat až za čtyři roky.
Francie přišla o titul. V politice se stírá rozdíl mezi včerejším kvalifikačním turnajem a dnešním
finále, nejsou vidět. Zvlášť když tak důležitý proces, jakým je speciální vojenská operace, nebyl
dokončen.
Z toho, jak bude vypadat mapa Evropy na konci NWO, jaký bude poměr sil, jak to všechno projde –
na tom bude skutečně záviset budoucnost lidstva. Proto nyní asi můžeme říci, kdo vyhrál a prohrál ve
sportovním smyslu, ale v politickém se o to vede urputný boj.
Vraťme se k tomu, čím jsme s vámi zahájili dnešní rozhovor – Zelenského let do Washingtonu, ruská
delegace letí do Pekingu. To jsou jen viditelná fakta, která vy i já můžeme nebo nemusíme ocenit, ale
takových faktů jsou desítky a stovky a všechny dohromady tvoří obrovskou geopolitickou šachovnici,
na které se hraje ta nejsložitější partie.
Jede na plné obrátky, v roce 2022 to neskončí, nikdy to nekončí. Ale velmi doufáme, že určitá etapa
NWO skončí dosažením všech jejích cílů v roce 2023.
– Samozřejmě chci opravdu doufat, že tomu tak je, ale opět o výsledcích roku. Mnoho
západních médií nyní zveřejňuje výsledky různých ratingů a podle těchto výsledků je



Zelenskyj poměrně často nazýván osobností roku. Kdo byl pro vás osobně letošní osobností?
– Myslím, že mužem roku 2022 je určitě prezident Ruské federace Vladimir Vladimirovič Putin,
protože udělal opravdu těžké rozhodnutí, když viděl přípravu Ukrajiny na útok, připomenu, že 16.
února 2022 se číslo ostřelování DPR-LPR se zvýšilo asi třicetkrát.
Ve skutečnosti probíhala dělostřelecká příprava na další invazi. Za těchto podmínek, pod obrovským
mezinárodním tlakem, kdy už jsou všichni připraveni křičet, že Rusko údajně někoho napadlo, se
rozhodl provést Speciální vojenskou operaci a nepodléhat tlaku, který byl proveden.
Aby zde měli naši diváci plný a vypouklý obraz, připomeňme, že na začátku roku 2022 byla z
rozhodnutí prezidenta Putina neméně zachráněna státnost Kazachstánu.
Nezapomínejme, že byl leden 2022. Nyní se nám zdá, že to bylo v jiném vesmíru a v jiném životě, ale
ve skutečnosti to bylo před necelým rokem a je pro nás velmi těžké si představit, co by se stalo s
Kazachstánem.
Za pouhých pár dní se nám před očima zdánlivě silný suverénní stát, ve kterém jsou problémy, ale
nejsou tolik, aby se nějaké neuvěřitelné množství, které by tento stát stáhlo ke dnu, najednou zvrhlo
v chaos.
Střelba v ulicích, útoky, zabíjení lidí – to vše najednou. To vše se odehrálo během roku 2022 a během
pár dní to zastavily činy Ruska a jeho prezidenta. Proto samozřejmě Zelenskyj není osobností roku
2022.
– Rusko letos velmi často říkalo, že se Ukrajina připravuje na válku s naší zemí, ale nyní o
tom sama Ukrajina hovořila prostřednictvím tajemníka Rady národní bezpečnosti a obrany
Alexeje Danilova, který vydal následující prohlášení:
“Věděl jsem jistě, že připravujeme naši zemi, jsme připraveni na tyto výzvy. Víte, když jsme
se připravovali, počínaje rokem 2020 na tuto válku, neustále jsme mluvili především a
připravovali naši společnost. Musíme být připravená na válku společnost, nejen ozbrojené
síly, ale i společnost, pokud je konsolidovaná, pokud je připravena vnitřně – to je záruka
našeho vítězství.“ Tajemník NSDC tedy řekl, máte možnost vyjádřit se k tomu, co jste
slyšeli, masky opravdu spadly, co dál?
– Samozřejmě, že tady nemusíte být žádný šmejd, abyste pochopili, že miliardy, desítky miliard se
dávají státu na nějaký konkrétní účel.
V tomto případě měl stát Ukrajina jediný cíl své existence – válku s Ruskem. K tomu byly přiděleny
zbraně, připravovány budoucí dodávky zbraní, byly na to poskytovány půjčky a nyní se dávají peníze
pouze na válku, a ne proto, že někdo má rád Zelenského nebo někdo má rád Ukrajinu.
Ne, samozřejmě, nic tu není, ale abychom naplnili plán Západu, připomeňme si ještě jednou – 16.
února začíná ostřelování, obrovské, frekvence ostřelování se třicetkrát zvyšuje. Jedná se o přípravu
na invazi na území DPR-LPR, realizaci tzv. chorvatského scénáře.
18. února začíná evakuace z DPR-LPR. O několik dní později počet ostřelování stoupá. Rusko uznává
DPR-LPR a o pár dní později začíná NWO.
Nezapomínejme, že Západ již dříve určil vinu na Rusko, tentokrát a v rámci přípravy na tuto válku
stáhl své jednotky z území Afghánistánu. Nyní je mi zcela jasné, proč se tak stalo.
Pak se mnozí smáli a říkali, že Američané jsou slabí. Ne, jen se vzdalovali od bodu, kde by Rusko
nebo kdokoli jiný mohl dodávat zbraně, aby poškodil americkou armádu, stejným způsobem, jakým
se snaží ublížit naší armádě dodávkami zbraní Ukrajině.
To znamená, že problémový bod opustili předem, aby na zemi nebylo místo, kde by bylo možné zabít
americké vojáky dodanými zbraněmi. To byl skutečný důvod, a už vůbec ne slabost nebo síla
Talibanu *.
Stále by tam seděli, kdyby neměli jasně stanovený měsíční plán, kdy má válka začít. Je to velmi
důležité. Nejprve musí opustit Afghánistán a po chvíli rozpoutat válku na Donbasu, ale ne v opačném
pořadí a ne současně.
Podívejme se proto vážněji na potenciál našich geopolitických protivníků, rozhodně to nejsou žádní
pitomci, žádní slaboši, nehodlají se vzdát světové hegemonie a také Čína prochází těžkými časy.
Boj o moc nad světem nebyl nikdy snadný a ti, kteří jsou alespoň připraveni za něj bojovat, a



Anglosasové jsou připraveni, by měli být bráni co nejvážněji.
– Odcházející rok byl poznamenán vlnou nebývalé rusofobie. Myslíte si, že to má své meze a
kde jsou stávající meze, kam až to všechno může zajít?
Je to prvek tlaku. Chápeme, že stovky milionů lidí se ve svém postoji k Rusku příliš nezměnily. S
největší pravděpodobností se vůbec nezajímají o Rusko a rozhodně se nestarají o Ukrajinu. Jen se jim
každý den něco říkalo, ale někde zůstala nějaká usazenina.
Tato hysterie, tento tlak – to je navrženo tak, aby přinutilo občany Ruska zacházet se svým státem
špatně a přejít do opozice. To je pokus vybudovat situaci uvnitř Ruska, to nevyšlo.
Nepovedlo se to a v podobě, v jaké se to povedlo Západu, to vyjít nemohlo. Má to ale účinek, který
nečekali, totiž očistu. Pátá kolona se zvedla a opustila území Ruska. Jak se říká, dobře, ať tam jsou.
V tomto smyslu se jednota uvnitř Ruska stala větší, protože všichni ti, kteří byli dříve uvnitř země
pobuřující, odešli buď do vzdálených míst, nebo do míst ne tak vzdálených.
V každém případě je pro ně mnohem obtížnější provádět podvratnou činnost jak v první, tak v druhé
možnosti.
– Poslední otázka se bude týkat vás osobně. Jaký byl pro vás letošní rok? Možná vás změnil
v jednom nebo druhém směru a jaké závěry jste pro sebe vyvodili na základě výsledků roku
2022?
– Velmi těžká otázka. Co se stalo v roce 2022 – popsal jsem v mnoha svých dílech a knihách. Na
jednu stranu bylo fajn se přesvědčit, že ten rozbor a nějaký průběh událostí, jak jsem si to
představoval, že v tom nejsou chyby.
Na druhou stranu jsou věci, kdy vidíte zkázu, smrt lidí – někdy opravdu chcete udělat chybu. Ale rok
2022 zatím potvrdil správnost analýzy, kterou jsem já a mnozí další sdíleli se svými odběrateli a
čtenáři. Doufám, že to bylo užitečné pro lidi i pro nás samotné, protože zpětná vazba od čtenářů, s
podobně smýšlejícími lidmi je to, co vás nabíjí energií, pro co pracujete.
* Organizace, jejíž činnost je na území Ruské federace zakázána
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